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Komise Rady hl. m. Prahy pro školskou infrastrukturu 

 

 

Zápis z 8. jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro školskou infrastrukturu  

ze dne 29.11. 2021 

 

Přítomni: 

 

Předseda: PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 

 

Členové: Ph.D. Mgr. Zuzana Ujhelyiová, RNDr. Marcela Plesníková, Mgr. Pavel Dvořák, 

PhDr. Pavel Sitek, Ing. František Nikl, Ing. Patrik Paneš, doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 

 

Hosté:  
 

Mgr. Lenka Němcová, Štěpán Zmátlo (MČ Praha 22), Ing. arch. Zdeněk Völfl (SEK pana 

náměstka Hlaváčka), Mgr. Jan Adamec (MČ Praha 12), Mgr. Martin Platz (MČ Praha 11) 

 

Nepřítomni:  

 

Jana Kabelová, RNDr. Jana Plamínková, Mgr. Zuzanna Bedřichová, Mgr. Martin Červinka, 

Ing. Mariana Čapková, MBA 

 

 

Tajemnice:  
 

Helena Barkmanová 

 

 

Jednání Komise Rady hl. města Prahy pro školskou infrastrukturu bylo zahájeno v 15:35 hod. 

Pan radní Šimral z pozice předsedy komise přivítal všechny přítomné a konstatoval, že komise 

je usnášeníschopná. Téma jednání obsahově navazovalo na jednání komise ze dne 8.11.2021. 

Na programu jednání byly tyto body: 1.) současný stav plánovaných investic – nové základní 

školy, 2.) prezentace plánu se SEK pana náměstka Hlaváčka (bude prezentovat pan Ing. arch. 

Zdeněk Völfl), 3.) prezentace MČ Praha 12 – Komořany, 4.) současné nevypořádané žádosti 

MČ (podzim 2021), 5.) rozpočet na rok 2022, 6.) různé 

 

Bylo přistoupeno k prvnímu bodu jednání, pan radní Šimral všem přítomným členům komise 

promítnul tabulkový přehled v současné době plánovaných nových základních škol. 
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Celkově se jedná o 25 nových škol pro cca 12 000 žáků. Školy v tmavě zeleném poli (ZŠ 

V Olšinách, ZŠ U Elektry, ZŠ Kolovraty, ZŠ Šeberov a ZŠ Havlíčkovo náměstí) se již realizují 

v tomto kalendářním roce – Magistrát hl. města Prahy na ně přispěl formou individuální 

investiční dotace městským částem. Červeně jsou vyznačeny školy, které se ze současných 

analytických podkladů od IPRu jeví jako nejvíce potřebné do budoucna, jedná se tedy o školy 

v rámci městských částí 5, 6, 7,12,14 a 22. V tabulce jsou také podtrženy dvě školy – ZŠ Dolní 

Počernice a ZŠ Újezd u Průhonic. ZŠ Dolní Počernice je podtržená z toho důvodu, že 

z posledních materiálů vyplývá, že by tato ZŠ mohla částečně pokrýt kapacitní požadavky ZŠ 

Jahodnice. 

 

Bylo uděleno slovo panu Ing. arch. Zdeňku Völflovi, který všem přítomným členům komise 

odprezentoval Analýzu školské a sportovní vybavenosti. Tato analýza byla vypracována na 

základě toho, že vzniklo příliš mnoho samostatných podkladů, vychází z Metodiky spolupodílu 

investorů. IPR Praha se pokusí na základě dat, která už mají (a dále pak také na základě 

výsledků sčítání lidu, které proběhlo v první polovině letošního roku) sestavit metodiku, která 

bude odlišovat to, co má pod kontrolou Praha jako město skrze změny územního plánu (tzn. 

budoucí změny) versus stávající potřeby infrastruktury. Dále pak existují požadavky na 

základoškolskou infrastrukturu (viz tabulka výše). Oba tyto výstupy by měly vytvořit vstupní 

seznam investic. Na základě rozpočtových výhledů, které vycházejí z metodiky spolupodílu 

investorů a na základě politických rozhodnutí pana radního Šimrala (tzn. také Komise Rady hl. 

města Prahy pro školskou infrastrukturu), pana náměstka Hlaváčka a pana náměstka Vyhnánka, 

bude vydefinován Investiční plán na roky 2021 – 2050 (plán investic do školských a 

sportovních staveb, včetně doporučených parametrů, času realizace a formy financování).  

 

Dále bylo přistoupeno k dalšímu bodu jednání – prezentaci MČ Prahy 12 v souvislosti 

s přípravou ZŠ Komořany. Slovo bylo uděleno panu starostovi Mgr. J. Adamcovi. Na základě 

územní studie Komořan, jejíž zpracování probíhalo mezi roky 2016 a 2018, budou v 

Komořanech probíhat změny územního plánu, které zejména na brownfieldech dovolí další 

obytnou zástavbu. V současné chvíli probíhá architektonická soutěž. Cena za výstavbu školy 

se v současné chvíli pohybuje kolem 900 milionů Kč. 
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Dále bylo uděleno slovo panu Štěpánu Zmátlovi, členu Rady MČ Praha 22. V rámci této MČ 

se bude realizovat stavba ZŠ Romance. Pan Zmátlo představil, v jaké fázi se v současné době 

projekt nachází. 

 

Bylo přistoupeno k shrnutí plánovaného rozpočtu na rok 2022, který byl odsouhlasen na jednání 

Rady hl. města Prahy dne 29.11.2021 

 

 
 

Jednání bylo ukončeno v 16:20 hod. Příští jednání komise bude svoláno v lednu roku 2022. 

 

 

 

 

 

 

 

 

________________ 

   
PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 

předseda komise 

 

  ________________  

   
   Mgr. Pavel Dvořák 

   ověřovatel zápisu 

 

________________ 

      
Helena Barkmanová 

tajemnice komise 

 

 

 


